

Agency: MOE DA AT (Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan)
 Version: 1
 Language: MALAY
 Last updated:

Category No.	Category	FAQs No.	Frequently Asked Question	Answer
		1.1	Siapa yang menguruskan bas sekolah?	Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan.
		1.2	Dimanakah Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan?	Cawangan Brunei Muara (Headquarters), Bangunan Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan, di Jalan Dato Basir, Pesar Ulak. Cawangan Tutong, di JKR 74 bangunan JPPE, Bukit Bandera, Pekan Tutong. Cawangan Belait, Banglo Kerajaan Kelas C, Spg 37-35, PWD 374-C2 No:8, Kawasan SM Perdana Wazir. Cawangan Temburong, Bekas Asrama Lama (Perempuan), Pekan Bangar Baru
		1.3	Apa saja kenderaan yang terdapat di Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan?	Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan menyediakan perkhidmatan:- 1) Bas Sekolah 15 seater 2) Bas Sekolah 22 seater 3) Bas Sekolah 45 seater 4) Bas BG 22 seater 5) Van BG 6) Kenderaan BG seperti Fortuner, Megna, Camry, Galant, Pajero 7) Pickup 8) Bot Temuai 12 seater
		1.4	Adakah bas Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan dapat digunakan secara sehari penuh?	Perkhidmatan bas sekolah bagi lawatan sambil belajar atau acara hanyalah secara satu trip sahaja. Bas sekolah tidak boleh digunakan secara sehari penuh.

1	General	1.5	Ada bas sekolah yang bermasalah. Kepada siapa patut dilaporkan?	<p>Bagi perkara yang melibatkan keselamatan jalan raya, contohnya:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Bas laju 2) Cara memandu tidak selamat 3) Keadaan bas tidak selamat <p>Hendaklah dilaporkan ke Jabatan Pengangkutan Darat.</p> <p>Bagi masalah kelakuan pemandu atau penyusunan jalan bas sekolah, contohnya:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Bas akhir mengambil 2) Bas akhir menghantar balik 3) Sikap pemandu tidak senonoh 4) Pakaian pemandu tidak menutup aurat <p>Hendaklah dilaporkan ke Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan.</p>
		1.6	Boleh minta nombor telefon Bahagian Kenderaan?	<p>Brunei Muara – 2233465 atau 2234159</p> <p>Tutong – 4220423</p> <p>Belait – 3330397 atau 3330398</p> <p>Temburong – 5221340 atau 5222118</p>
		1.7	Bagaimanakah cara memohon bas bagi lawatan sambil belajar atau acara-acara?	<p>Bagi sekolah-sekolah, hendaklah mendapatkan borang permohonan terlebih dahulu, samada dari Cikgu Kesejahteraan atau Hal Ehwal Pelajar, atau mendapatkannya terus dari Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan.</p> <p>Bagi jabatan-jabatan atau kementerian-kementerian, hendaklah menghantar memo atau minit ke Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan.</p> <p>Maklumat yang diperlukan adalah:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Tempat berkumpul 2) Tempat dituju 3) Tarikh, Jam 4) Jam balik 5) Tarikh balik (jika berkenaan) <p>Penggunaan bas sekolah hanyalah secara satu trip sahaja. Bas sekolah tidak boleh digunakan secara sehari</p>

2	Information	2.1	Anak saya ada sudah memohon biasiswa Kenderaan. Kenapa belum ada disediakan basnya?	Sila minta kepastian dari Cikgu Kesejahteraan atau Cikgu Hal Ehwal Pelajar sekiranya anak biskita sudah dikurniakan biasiswa Kenderaan. Sekiranya sudah, bolehlah menghubungi Bahagian Kenderaan dan Pengangkutan bagi status penyusunan bas.
---	-------------	-----	--	---